

诗歌选集第 828 首

828 【荣耀的盼望】

[Listen to Midi](#)

(一) 荣耀的盼望，基督要再临！我们要被提，贱体变荣身，与祂同荣耀，享受祂至宝，那时才知道救恩有多高。荣耀盼望，基督再临！荣耀盼望，基督再临！我们要被提，贱体变荣身，荣耀的盼望，基督要再临！

(二) 荣耀的盼望，基督要再临！旧造全脱去，一切都更新，不再有叹息，尽都是逍遥，那时才尝到救恩的上好。荣耀盼望，基督再临！荣耀盼望，基督再临！我们要被提，贱体变荣身，荣耀的盼望，基督要再临！

(三) 荣耀的盼望，基督要再临！与祂同作王，辖管列国民，且要作祭司，事奉永活神，那时才享受至高的救恩。荣耀盼望，基督再临！荣耀盼望，基督再临！我们要被提，贱体变荣身，荣耀的盼望，基督要再临！

(四) 荣耀的盼望，基督要再临！等候当儆醒，事奉当忠心，灯油常预备，前程努力奔；不然，怎配得上好的救恩？荣耀盼望，基督再临！荣耀盼望，基督再临！我们要被提，贱体变荣身，荣耀的盼望，基督要再临！

(1) O hope of glory, our Christ will return! We will be raptured, with glory transformed ; glorified with Him, Himself to enjoy, in His full likeness we then will be formed. Glorious hope! Christ will return! glorious hope! Christ will return! we will be raptured, with glory transformed; O hope of glory, our Christ will return.

(2) O hope of glory, our Christ will return! The old creation will vanish away, no more we'll groan, but have full liberty, enjoy salvation in its utmost way. Glorious hope! Christ will return! glorious hope! Christ will return! we will be raptured, with glory transformed; O hope of glory, our Christ will return.

(3) O hope of glory, our Christ will return! Over the nations with Him we will reign, priests we will be in His presence to serve, thus His salvation in fullness we'll gain. Glorious hope! Christ will return! glorious hope! Christ will return! We

will be raptured, with glory transformed; O hope of glory, our Christ will return.

(4) O hope of glory, our Christ will Return! Waiting and watching, we faithfully serve, running the race, pressing on toward the goal that we the kingdom's reward might deserve. Glorious hope! Christ will return! Glorious hope! Christ will return! we will be raptured,with glory transformed; O hope of glory, our Christ will return.